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Graag bijgaande mail innemen en uitzetten bij programma directie Covid-19.

Alvast dank hiervoor.

Groet,
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Geachte minister De Jonge,

Graag verwijs ik u naar bijgaande brief.

Met vriendelijke groet,
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2500 EJ Den Haag

Uw kenmerk

Ons kenmerk : 20.274/RvB/SB/IA

Onderwerp :  Sneltests

Datum : 30 oktober 2020

Cc. : VGN, SKIPR

Geachte Minister,

Reeds op 7 oktober jongstleden zijn de eerste corona sneltests goedgekeurd door het kabinet.

Onderzoekers van het UMC en het Amphia-ziekenhuis in Breda draaiden wekenlang ‘schaduwtesten’

in de lokale teststraat met materiaal van fabrikanten BD en Abbott. Mensen met klachten kregen de

reguliere PCR-test én de nieuwe sneltest.

Een woordvoerder van uw ministerie heeft aangegeven dat er hard gewerkt wordt om de sneltests

op grote schaal in te zetten. Wel moest eerst duidelijk zijn hoe de tests het beste in de praktijk

gebruikt kunnen worden. Wanneer daar meer duidelijkheid over komt, kon het ministerie destijds

nog niet zeggen. Inmiddels zijn we een aantal weken verder en onderzoekt VWS nog steeds hoe de

corona sneltests het beste in de teststrategie passen. Daarnaast zien we wel dat het Nederlands

Huisartsen Genootschap op 29 oktober jongstleden een richtlijn voor de uitvoering heeft

gepubliceerd (zie

https://www.nhg.org/sites/default/files/content/nhg org/uploads/28.10.20 antigeensneltesten co

vid-19.pdf).

Voor ons als instelling in de Gehandicaptenzorg is het onbegrijpelijk waarom dit zo lang duurt. Zowel

voor onze cliénten als voor onze medewerkers is het zeer wenselijk dat u de landelijke inzet van

goedgekeurde sneltests per direct toelaat. Wij zetten voor u de situatie uiteen.

Inzet medewerkers

De druk om de dagelijkse zorg georganiseerd te krijgen, neemt per dag toe. Via de reguliere
teststraat met een PCR-test duurt het met het cog op de continuiteit van zorg te lang voordat

duidelijk is of een medewerker besmet is. Dit maakt ook dat er vaak gekozen moet worden voor de

inzet van uitzendkrachten en/of collega’s van andere locaties. Voor een deel van onze

cliéntenpopulatie heeft de inzet van onbekenden veel impact. Vreemde gezichten leiden daardoor

ook tot extra (agressie)incidenten.

Het afnemen van een sneltest bij zorgpersoneel biedt de mogelijkheid om een medewerker bij een

negatieve test diezelfde dag nog in te zetten in de zorg. Dit draagt direct bij aan de continuiteit van

zorg en het welzijn van onze cliénten.
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Quarantaine cliénten

Voor veel van onze cliénten met een verstandelijke beperking is het heel lastig te begrijpen, dat zij bij
het vermoeden van een besmetting in quarantaine moeten. De beperking van hun leefwereld heeft

een grote impact op hun welzijn en hun gedrag. Regelmatig versterken psychische problemen en/of

agressie bij de cliént door (onzekerheid over) een mogelijke besmetting en de quarantaine

maatregelen die als gevolg daarvan genomen moeten worden. Binnen de voorziening (groepswonen)
leidt dit tot veel incidenten bij cliénten in quarantaine in afwachting van de uitslag van de PCR-test.

Dit leidt in sommige situaties tot een onhoudbare situatie. Daarnaast kan een sneltest ook

voorkomen dat een (individuele cliént op een) groep in quarantaine moet waardoor ook ouders en

andere verwanten niet op bezoek mogen komen.

Zolang de sneltests niet landelijk zijn vrijgegeven om binnen de zorg te gebruiken, is het altijd nodig
om een dubbele test uit te voeren (sneltest en PCR-test). Voor de cliént levert het doen van de

sneltest op dit moment daarom weinig voordeel op in termen van voorkomen van de isolatieperiode.

Tot slot

Met deze brief willen wij een dringend beroep op u doen om de inzet van sneltests voor zowel onze

cliénten als medewerkers per direct te formaliseren. Indien gewenst, zijn wij graag tot nadere

toelichting bereid.

Met vriendelijke groet,
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